
SE-PO.0002.4.2012

Protokół
z posiedzenia XXVI Sesji Rady Miejskiej

w dniu 26 kwietnia 2012

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 20

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - obecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - obecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - obecny
11. Teresa Kocot - obecna
12. Wiesław Konderak - obecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - obecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - nieobecny
18. Władysław Oczkowicz - obecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - obecny
21. Marek Rajca - obecny

dot.     pkt.     1     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram  XXVI  sesję  Rady  Miejskiej  zwołaną  na  podstawie  ustawy  o  samorządzie 
gminnym, witam wszystkich przybyłych gości.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Witam  Prezydium  Miasta,  prezesów,  dyrektorów  spółek,  kierowników  wydziałów 
,mieszkańców.
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W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli
Burmistrz  Teresa  Kosmala,  Z-ca  Burmistrza  Teresa  Wąsowicz,  Skarbnik  Miasta  Urszula 
Polak – Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga.

dot.     pkt.     2     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, że na sali jest wystarczająca liczba radnych 
niezbędna do kontynuowania obrad.

dot.     pkt.     3     -     porządku     obrad     sesji  

Radna Zofia Bazańska: Chciałaby wprowadzić projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały numer LXI/1028/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 grudnia 2009r. w 
sprawie zasad ustanawiania ograniczonych praw rzeczowych- służebności gruntowe i 
służebności przesyłu.

Burmistrz Teresa Kosmala: Na jakiej podstawie Pani chce wnieść te autopoprawki.

Radna Zofia Bazańska: Na podstawie art. 18 ust 2 pkt. 9, ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym.

Radny Ireneusz Gawroński: Zanim zaczniemy procedować proszę o przerwę i 
przygotowanie projektu i proszę o uzasadnienie projektu uchwały.

Głosowanie 

Głosów za 18
Głosów przeciw 9
Głosów wstrzymujących się 0

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Rozpatrzenie wniosków   w sprawie zmiany porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z sesji z 23.02.2012 r.

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

6. Temat  w iodąc y  s e s j i  z  r amow ego  p l anu  p r ac y  Rad y  M ie j s k i e j :      

Sprawozdanie  z  wykonania  uchwały  dotyczącej  sprzedaży  mieszkań 

komunalnych

7. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA,  

wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej) :

1). SE-PO.0005.2.2012  Wniosek z 16.02.2012 Parafii w sprawie muru 

oporowego  okalającego kościół św. Stanisława B.M w Czeladzi  (sprawa z  
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poprzedniej sesji) 

2). SE-PO.0005.4.2012 Wniosek  z 26.03.2012 Pana G. Makowskiego i R. 

Zawartki w sprawie wydzielenia działek   pod drogę dojazdową do  posesji na ul. 

Sienkiewicza. (sprawa  z poprzedniej sesji) 

3).  SE-PO.0005.5.2012 wniosek Pani Agnieszki i Pana Dariusza Zasadzień z 

16.04.2012 o przeprowadzenie konsultacji i  o wykonanie przebudowy ulicy 

Wyspiańskiego i Krótkiej  (wniosek poparty 447podpisami ) 

4). SE-PO.0005.6.2012 Wniosek Pana Tomasza Broniszewskiego z 10.04.2012, 

59 wnioskodawców o nadanie nazwy parkowi przy ul. Adama Mickiewicza - 

„Park imienia Lecha Kaczyńskiego”

5). SE-PO. 0005.7.2012 Prośba  Pana Ciochoń Mateusza z 13.04.2012 o 

przyznanie nagrody Rady Gminy dla zwycięzców Turnieju piłkarskiego 

6). SE-PO.1510.7.2012 skarga Pana Wojciecha Maćkowskiego z 16.04.2012 na 

bezczynność Burmistrza 

7). SE-PO.1510.6.2012  skarga z dnia 10.04.2012 Pana Marka Mrozowskiego  w 

zakresie udzielenia  informacji publicznej niezgodnej z prawdą. 

8. Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  s t a n o w i e n i a  w  i n n y c h  s p r a w a c h  z a s t r z e ż o n y c h 

u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  R a d y  (Art. 18 ust. 2 pkt 15 uosg):

1
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2012-

2021

2
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 

2011rok

3
w sprawie sprawozdania finansowego Muzeum SATURN w Czeladzi 

4
w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu Nr 11 w Czeladzi

Dotyczące  umowy  najmu  lokalu

5
w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  lokalu  użytkowego 
usytuowanego  w  budynku  przy  ul.  17  Lipca  21  w  Czeladzi  z  dotychczasowym 
najemcą na czas oznaczony 5 lat

Dotyczące zamiany działek 

6
w  sprawie  zamiany  działek  nr  147/11  i  147/12  k.m.  13  o  pow.  łącznej  1333m2 

położonych przy ul. Kombatantów stanowiących własność Gminy Czeladź na działki 

nr 11 k.m. 27 i nr 27 k.m. 27 oraz nr 45 k.m. 24 o pow. łącznej 1750m2 położonych w 
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pobliżu ul. Mysłowickiej stanowiących własność osób fizycznych .
Dotyczące sprzedaży nieruchomości 

7
w sprawie sprzedaży działki numer 100 karta mapy 5 o powierzchni 695m2 położonej 

w Czeladzi w okolicy ul. Grodzieckiej

8
w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej części działki gruntu o powierzchni 

około 120m2 oznaczonej numerem działki 4 karta mapy 21 położonej w Czeladzi przy 

ul. 1 Maja

9. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski)

10. Sprawy  bieżące  –  do  wiadomości  Rady  (korespondencja  do  wiadomości  Rady 

Miejskiej,  dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od  

przewodniczącego Rady Miejskiej) 
11. Zamknięcie obrad sesji.

dot.     pkt.     4     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 23 lutego 2012 roku?

Głosowanie 

Głosów za 18
Głosów przeciw 9
Głosów wstrzymujących się 0

dot.     pkt.     5     -     porządku     obrad     sesji  

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
      2. Radny Janusz Gątkiewicz
      3. Radna Zofia Bazańska
      4. Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek
      5. Burmistrz Teresa Kosmala
      6. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik
      7. Włodzimierz Oczkowicz
      8. Radny Andrzej Mentel
      9. Dyr. Dps Dominik Hodurek
      10. Z- ca Kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka
      11. Kierownik wydziału Kontroli Maria Kiecom
      12. Dyr. ZBK Lena Wardenga

dot.     pkt.     6     -     porządku     obrad     sesji  

Temat omawia Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Anna Młodecka
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Radny Władysław Oczkowicz: Temat ten był  dyskutowany na komisji Rozwoju i Polityki  
przestrzennej, przyjęliśmy tę informację do wiadomości.

dot.     pkt.     7     -     porządku     obrad     sesji  

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Odczytuje wniosek z 16.02.2012 Parafii w sprawie muru oporowego  okalającego kościół św. 
Stanisława B.M w Czeladzi.

Radny  Władysław  Oczkowicz: Dyskutowaliśmy  na  komisji  na  ten  temat,  sytuacja  od 
poprzedniej sesji nie uległa zmianie, oczekujemy na dalszy bieg spraw.

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Odczytuje wniosek  z 26.03.2012 Pana G. Makowskiego i R. Zawartki w sprawie wydzielenia 
działek pod drogę dojazdową do  posesji na ul. Sienkiewicza.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Irena Owczarz
2. Burmistrz Teresa Kosmala

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Odczytuje wniosek Pani Agnieszki i Pana Dariusza Zasadzień z 16.04.2012.

Temat omawia Burmistrz Teresa Kosmala.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Burmistrz Teresa Kosmala

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Kto z Państwa jest za udzieleniem odpowiedzi o przedstawionej treści?

Głosowanie 

Głosów za 16
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Informuje o wniosku Pana Tomasza Broniszewskiego z 10.04.2012, 59 wnioskodawców o 
nadanie nazwy parkowi przy ul. Adama Mickiewicza - „Park imienia Lecha Kaczyńskiego.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli
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1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Radny Marian Kita
3. Radny Dominik Penar

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Kto z Państwa jest za przedstawionym wnioskiem.

Głosowanie
Głosów za 1
Głosów przeciw 11
Głosów wstrzymujących się 4

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Informuje  o  prośbie   Pana  Ciochoń  Mateusza  z  13.04.2012  o  przyznanie  nagrody  Rady 
Gminy dla zwycięzców Turnieju Piłkarskiego.

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                   Dominik Penar  
Zaproponowałem przeprowadzenie zbiórki między radnymi, kwota nie jest stosunkowo duża, 
zapraszam w czasie przerwy.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Miasta Czeladź
3. Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                       Dominik Penar  
4. Radna Zofia Bazańska

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                   Dominik Penar  
Kto z Państwa jest za propozycją zbiórki pieniężnej przedstawionej przeze mnie.

Głosowanie 

Głosów za 15
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 3

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Informuje  o  skardze  Wojciecha  Maćkowskiego  z  16.04.2012  na  bezczynność  Burmistrza 
Miasta.

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Czy Pan Wojciech Maćkowski otrzymał odpowiedź na skargę.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuję pismo Pana Wojciecha Maćkowskiego.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli
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1. Radca Prawny Michał Kuźnik 
2. Burmistrz Teresa Kosmala składa wniosek o wycofanie punktu z obrad sesji Rady 

Miejskiej do czasu otrzymania opinii prawnej.
3. Andrzej Mentel
4. Burmistrz Teresa Kosmala
5. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko

Głosowanie 

Głosów za 13
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 6

Radny Marcin Gadecki: Zgłaszam wniosek o 15 minut przerwy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 15 minut przerwy.
Wznawiam obrady po przerwie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Informuje o skardze Pana Marka Mrozowskiego w zakresie udzielenia  informacji publicznej 
niezgodnej z prawdą.

Temat omawia Radca Prawny Michał Kuźniak. 

Radny Mirosław Kędzierski  proponuje wycofanie  z  porządku obrad  projektu skargi  Pana 
Marka Mrozowskiego. 

Głosowanie 
Głosów za 1
Głosów przeciw 10
Głosów wstrzymujących się 6

Temat omawia Burmistrz Teresa Kosmala

Radny Mirosław Kędzierski: Zgłaszam wniosek o przygotowanie drugiego projektu uchwały 
dot. bezzasadności skargi.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za wnioskiem Radnego Mirosława Kędzierskiego?

Głosowanie 

Głosów za 1
Głosów przeciw 10
Głosów wstrzymujących się 6

Radny Ireneusz Gawroński: Proszę o stanowisko Radcy Prawnego 

Radca Prawny Michał Kuźnik: Uważam, że ta skarga jest nie zasadna.
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Głosowanie

Głosowanie głosów za 3
Głosów przeciw 6
Głosów wstrzymujących się 10

Skarga została uznana za niezasadną 

dot.     pkt.     8     -     porządku     obrad     sesji  

ppkt.1

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2012-2021.

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak-Wałek.

Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 1

ppkt.2

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w 
Czeladzi za  2011rok.

Głosowanie

Głosów za 19
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.3

Projekt uchwały w sprawie sprawozdania finansowego Muzeum SATURN w Czeladzi.

Głosowanie

Głosów za 19
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.4

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu Nr 11 w Czeladzi.
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Głosowanie

Głosów za 20
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.5

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 Lipca 21 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na 
czas oznaczony 5 lat.
 
Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.6

Projekt uchwały w sprawie zamiany działek nr 147/11 i 147/12 k.m. 13 o pow. łącznej 
1333m2 położonych przy ul. Kombatantów stanowiących własność Gminy Czeladź na działki 
nr 11 k.m. 27 i nr 27 k.m. 27 oraz nr 45 k.m. 24 o pow. łącznej 1750m2 położonych w pobliżu 
ul. Mysłowickiej stanowiących własność osób fizycznych.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Dominik Penar
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Radny Andrzej Mentel
5. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Anna Młodecka
6. Radca Prawny Michał Kuźnik 
7. Radna Irena Owczarz
8. Radna Zofia Bazańska
9. Radny Ireneusz Gawroński

Głosowanie

Głosów za 17
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 3

ppkt.7
Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 100 karta mapy 5 o powierzchni 695m2 
położonej w Czeladzi w okolicy ul. Grodzieckiej.

Głosowanie
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Głosów za 20
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.8

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej części działki gruntu o 
powierzchni  około 120 m2 oznaczonej numerem działki 4 karta mapy 21 położonej w 
Czeladzi przy ul. 1 Maja.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Radny Włodzimierz Oczkowicz
4. Burmistrz Teresa Kosmala
5. Radny Kamil Kowalik
6. Radny Andrzej Mentel
7. Radca Prawny Michał Kuźnik
8. Radna Renata Malinowska
9. Radny Ireneusz Gawroński
10. Radny Marian Kita
11. Radny Janusz Gątkiewicz
12. Radny Krzysztof Francikowski
13. Radna Zofia Bazańska

Głosowanie

Głosów za 6
Głosów przeciw 10 
Głosów wstrzymujących się 4

uchwała nie została podjęta.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie zasad 
ustanawiania ograniczonych praw rzeczowych, służebności gruntowych, służebności 
przesyłu?

Głosowanie

Głosów za 13
Głosów przeciw 2
Głosów wstrzymujących się 2

ppkt.9
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Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 grudnia 
2009 roku w sprawie zasad ustanawiania ograniczonych praw rzeczowych, służebności 
gruntowych, służebności przesyłu.

Głosowanie

Głosów za 12
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 6

dot.     pkt.     9     -     porządku     obrad     sesji  

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Odczytuję  interpelacje  Radnej  Teresy  Kocot  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania 
finansowego ZIK.

Odczytuje  interpelację Radnej  Teresy Kocot  w sprawie poszczególnych składników zysku 
Zakładu Inżynierii Komunalnej.

Radny Marcin Gadecki: Pracownicy administracji i obsługi placówek oświatowych zgłosili 
się do mnie z zapytaniem, czy w bieżącym roku będą przewidziane dla nich podwyżki.

Radny Kamil  Kowalik: Na jakim etapie  są  prace  związane  z  remontem schodów przed 
Urzędem Miasta? Kto finansował reklamę z życzeniami Pani Burmistrz na telebimie na ul. 
Staszica. Jaki był jej koszt w przypadku, gdy było to finansowane z budżetu Miasta? Kto 
finansował niezależny biuletyn  informacyjny Przyszłość  Czeladzi  wydany przed Świętami 
Wielkanocnymi. Proszę o przedstawienie rejestru wyjazdów służbowych auta Peugeot 406 od 
stycznia 2011 roku do 24 kwietnia 2012 roku. Na jakim etapie jest przygotowanie i kiedy 
odbędzie się przetarg na użytkowanie obiektu znajdującego się przy ul. Trznadla będącym w 
zarządzie Zakładu Budynków Komunalnych? W nawiązaniu do interpelacji ze stycznia 2012 
roku i odpowiedzią Pani Burmistrz z dnia 17 lutego 2012, proszę o informację jakie działania 
podjął  burmistrz  w celu  usunięcia  wymienionych  w piśmie  reklam.  Czy Miasto  Czeladź 
przystąpi  do  realizacji  inwestycji  Elektrownia?  Jaki  wpływ  na  wybór  wykonawców 
występujących na dniach Miasta Czeladzi miał Jakub Szwedowski? Dlaczego zrezygnowano 
z  procedury  przetargowej  przy  organizowaniu  Dni  Czeladzi?  Czy  Pani  Burmistrz  płaci 
podatek z tytułu prywatnego użytkowania samochodu służbowego? Czy Urząd Miasta nie 
zamierza przekazać żadnych środków na finansowanie działalności Odeonu? Kiedy zacznie 
funkcjonować miejski dom kultury, skoro gmina nie zamierza dofinansowywać SDK Odeon.
Czy dzieci w APN Czeladź są ubezpieczone? Czy prowadzona jest korespondencja pomiędzy 
Miastem Czeladź, a Powiatową Stacją Sanitarno Epidemiologiczną w Dąbrowie Górniczej w 
sprawie targowiska w Czeladzi?

Radna  Zofia  Bazańska: Mieszkańcy  zgłaszają  problem  parkowania  samochodów  na 
miejscach zielonych, spółdzielni mieszkaniowej, (ul. Skłodowskiej i Składkowskiego) jakie 
są uprawnienia straży miejskiej, w tej kwestii? Czy jest jakaś korespondencja prowadzona w 
sprawie targowiska miedzy sanepidem a miastem, Czy kara została zapłacona za Gospodarczą 
Bramę Śląską?
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Radna Ewa Fronczek:  Czy przy placach zabaw w przedszkolach będą dostawiane nowe 
urządzenia  służące  do  zabawy,  czy  tylko  będzie  wykonana  renowacja  starych.  W Płocku 
odbywają się targi partnerstwa publicznego, moje pytanie brzmi, czy ktoś z Urzędu Miasta 
będzie  oddelegowany  w  celu  uczestniczenia  w  tych  targach?  Mieszkańcy  proszą  o 
posprzątanie  ul.  Wąskiej.  Mieszkańcy  osiedla  Nowotki  proszą  o  naprawę  ławek  na  tym 
osiedlu.

Z-ca Przewodniczącej Rady Miejskiej                                    Dominik Penar  
Proszę o informację na temat wymogów dostosowania Stadionu Górnika Piaski do wymogów 
4 ligi piłki nożnej. Proszę o naprawienie chodnika położonego przy przedszkolu nr.7 na ul. 
Nowopogońskiej.  Mieszkańcy  zwracają  uwagę  na  notoryczne  łamanie  zasad  współżycia 
społecznego  dotyczącego wyprowadzania  psów w miejscach  do tego nie  przeznaczonych. 
Proszę  o  przygotowanie  informacji,  w  których  miejscach  w  mieście  jest  dozwolone 
wyprowadzanie psów.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zostały  zakończone  nabory  do  przedszkoli  i  do  żłobka,  chciałam zapytać,  czy  wszystkie 
dzieci z Czeladzi zostały przyjęte?

Radna Irena Owczarz: Mieszkaniec z ul. 21 Listopada zgłosił mi, że w Parku przy tej ulicy 
wycinane są drzewa, ale nie wszystkie z nich chylą się ku upadkowi i wymagające wycięcia.

Burmistrz Teresa Kosmala: Są przewidziane podwyżki dla pracowników administracji w 
wysokości 100 zł. Finansowanie reklamy z życzeniami świątecznymi, było finansowane 
przeze  mnie,  nie  przez  gminę.  Nie  wiem  kto  finansował  niezależny  biuletyn  Przyszłość 
Czeladzi,  udzieliłam  tylko  wywiadu.  Rejestr  wyjazdów  samochodu  służbowego,  zostanie 
przekazana  taka  informacja.  Budynek  na  ul.  Trznadla  na razie  jest  to  umowa dzierżawy, 
potrzebne są tam bardzo duże nakłady finansowe. Budynek na ul. Bytomskiej 20 prosimy 
TBS,  aby  coś  z  tym  budynkiem  zrobił,  aby  oddał  go  w  dzierżawę  komuś  kto  może 
przeprowadzić tam remont. Reklamy na rynku nie są nasze, udzielałam już informacji na ten 
temat. Czy miasto przystąpi do realizacji Elektrowni, ostateczny termin rozpoczęcia prac to 5 
czerwiec  2012  roku.  Przetarg  nie  jest  ogłoszony,  miasto  nie  przystąpi  do  realizacji  tej 
inwestycji. Jakub Szwedowski jest pracownikiem Urzędu Miasta w Czeladzi, jest na urlopie 
bezpłatnym.

Z-ca  Burmistrza  Jakub Szurdyga:  Menadżerem Pana  Michała  Szpaka  jest  Pan  Michał 
Borkowicz. Michał Szpak, otrzymał pieniądze bezpośrednio ponieważ została z nim zawarta 
umowa o dzieło.

Burmistrz Teresa Kosmala:  Nie używam samochodu służbowego do celów prywatnych. 
Środki  dla  SDK  Odeon  przy  pomocy  dotacji,  możemy  dofinansowywać  stowarzyszenia 
pożytku  publicznego.  Z  podmiotami  prywatnymi  komercyjnymi  a  do  takich  należy 
spółdzielnia  mieszkaniowa,  można  zawierać  umowy  na  usługi,  na  wykonywanie  zadań 
własnych.  Na  te  usługi  zawierane  są  umowy  na  podstawie  ustawy  prawo  zamówień 
publicznych  do  14.000  Euro  procedur  prawa  zamówień  publicznych  się  nie  stosuje.  Nie 
stosowanie tych  procedur pozwala na zamówienie u kogokolwiek. Czy dzieci trenujące w 
APN i innych stowarzyszeniach są ubezpieczone nie wiem, wydaje mi się, że powinny być. 
Sprawa korespondencji między sanepidem a Miastem Czeladź, złożyliśmy wniosek w sprawie 
przedłużenia możliwości handlu na targowisku.
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Komendant  Straży  Miejskiej  Krzysztof  Niebylski:  Parkowanie  na  ul.  Skłodowskiej  i 
Składkowskiego, straż miejska działa zgodnie z prawem, parkowanie samochodów reguluje 
ustawa  prawo  o  ruchu  drogowym.  Tereny  te  należą  do  spółdzielni  mieszkaniowej  to 
właściciel decyduje o organizacji ruchu poprzez odpowiednie oznakowanie.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Skarbnik Urszula Polak-Wałek
4. Radny Andrzej Mentel

Dyr.  MZGK  Robert  Szczupider:  Śmieci  na  ul.  Wąskiej  ta  sprawa  jest  już  załatwiona. 
Wycinka  drzew w Parku na ul.  21 Listopada,  wycinka  ta  jest  przeprowadzana zgodnie  z 
prawem.

Z-ca Burmistrza Teresa Wąsowicz:  W piątek ma spotkać się kierownictwo z wydziałem 
finansowym w celu ustalenia przeprowadzenia procedury. Nie wszystkie dzieci dostały się do 
przedszkoli,  ale  zawsze  tak  było,  że  nie  wszyscy  rodzice  mogli  umieścić  dziecko  w 
przedszkolu. Nabory prowadzone do zerówek w szkołach są prowadzone tak samo jak nabory 
do przedszkoli.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Z-ca Burmistrza Jakub Szurdyga
2. Radny Kamil Kowalik 
3. Burmistrz Teresa Kosmala

dot.     pkt.     10     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Informuje o piśmie Arnolda Sobczyka w sprawie zmiany nazwy województwa śląskiego.

Odczytuje pismo kupców targowiska przy ul. Grodzieckiej w sprawie przyspieszenia budowy 
przystanku na tej ulicy. 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Burmistrz Teresa Kosmala

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Informuje  o  wniosku  kierowanym  do  burmistrza  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla 
zbiorowego zaopatrywania w wodę i odprowadzania ścieków na terenie gminy Czeladź na 
okres od 1 lipca 2012 do 30 czerwca 2013 roku.

Odczytuje wniosek Radnego Kamila Kowalika w sprawie DPS Senior.
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Odczytuje pismo Pani Zenobii  Stoch, Pani Sylwii Wróbel,  Janina i Józef Jaros w sprawie 
przycinki drzewa na sąsiedniej działce należącej do Pana Białkiewicza.

Odczytuje pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Ireneusza Gawrońskiego w sprawie 
wycofania akcesu uczestnictwa w zespole kontrolnym Rady Miejskiej w Spółce ZIK.

Odczytuje  pismo  Kierownika  Wydziału  Promocji  Miasta  Doroty  Dobruckiej  w  sprawie 
nadsyłania informacji do Echa Czeladzi.

Odczytuje  pismo  Członka  Zarządu  Powiatu  Będzińskiego  Mariusza  Kozłowskiego 
kierowanego do radnego Marka Rajcy.

Odczytuje pismo MZGK kierowane do Spółki Restrukturyzacji Kopalń w sprawie usunięcia 
drzewa.

Informuje o piśmie Straży Miejskiej w sprawie zestawienia czynności i osiągniętych efektów 
z jej działalności.

Informuje  o  piśmie  Pana  Piotra  Pawłowskiego  kierowane  do  Prezesa  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej.

Informuje o sprawozdaniu budżetowym za okres styczeń-marzec 2012 rok.

Informuje o piśmie MZGK dotyczącego planowanego objazdu miasta mającego się odbyć 11 
maja 2012 roku.

Informuje o Piśmie Wojciecha Maćkowskiego w sprawie dokonania kontroli  w związku z 
korzystaniem przez Burmistrza Miasta z samochodu służbowego.

Informuje o piśmie MZGK kierowanym do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
w sprawie sygnalizacji świetlnej na ul. Modrzejewskiej w Czeladzi. 

Informuje  o  piśmie  MZGK  kierowanym  do  Spółki  Restrukturyzacji  Kopalń  w  sprawie 
uprzątnięcia działek nr 29/54, 39/51 k.m. 47.

Informuje o sprawozdaniu z gminnego programu przeciwdziałania narkomani za rok 2011.

Informuje o piśmie MZGK kierowanym do Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 
w Urzędzie Miasta Czeladź w sprawie odpowiedzi dotyczących zadań, Park Kościuszki, Park 
Prochownia, Park 21 Listopada.

Informuje  o  piśmie  rodziców  zawodników  i  zawodniczek  MCKS  Czeladź  w  sprawie 
dofinansowania klubu.

Informuje  o  piśmie  Wicewojewody  Śląskiego  kierowanego  do  wójtów,  burmistrzów, 
prezydentów w sprawie wejścia w życie ustawy o repatriacji.

Informuje o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2011 rok.

14



Informuje  o  wniosku  radnego  Władysława  Oczkowicza  w  sprawie  zwołania  sesji 
nadzwyczajnej w sprawie inwestycji Elektrownia.

dot.     pkt.     11     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zamykam XXVI posiedzenie sesji Rady Miejskiej.

Protokołował Przewodnicząca
Krystian Załęczny Rady Miejskiej w Czeladzi

Jolanta Moćko
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